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Terveyskeskus ja vuodeosasto säilytettävä Ulvilassa 
 
 
Satakunnan hyvinvointialueen johtaja Kirsi Varhila on kieltänyt Ulvilaa rakentamasta 
uutta terveyskeskusta vanhan ja huonokuntoisen tilalle. 
Lisäksi olemme saaneet lukea lehdistä, että Satakunnassa siirrytään vain kahden 
vuodeosaston malliin. 
Näillä tiedoilla Ulvilassa ei näyttäisi jatkuvan terveyskeskuksen ja vuodeosaston 
toiminta. 
 
Useat terveyskeskuksen käyttäjät eivät voi käyttää omaa autoa ja julkinen liikenne 
on surkeaa sekä omassa kunnassa että muihin kuntiin. Ainoa keino on käydä 
terveyskeskuksessa kävellen, polkupyörällä tai rollaattorilla. Tähänkään kaikki eivät 
pysty. Näin kulkien on aivan liian pitkä matka jonnekin muualle terveyskeskukseen 
saamaan hoitoa. Ainoaksi vaihtoehdoksi jää taksin käyttö. Tähän ei kaikilla ole edes 
varaa. Pelkäämme, että lääkärin ja hoitajan vastaanotoilla käynnit vähenevät 
kulkumahdollisuuksiin. Näin sairastavuus ja kuolleisuus vain lisääntyvät. 
Myös usealla omaisella vierailut Porin tai Rauman vuodeosastolla tulisivat 
mahdottomiksi. 
 
Esitämme, että Ulvilan johtavat viranhaltijat ja ulvilalaiset hyvinvointialueen 
luottamushenkilöt edistävät kaikin mahdollisin keinoin terveyskeskuksen ja 
vuodeosaston säilymistä Ulvilassa. 


